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Resumé över behandlade ärenden under styrelsemöte 2017-03-25 

 
För att bereda tid för budget genomgång så följde mötet upp liggande ärenden och nya 
ärenden som anmäldes på mötet. En styrelsemedlem var frånvarande, Styrelsen var 
beslutsmässig. 
 
Jan har påmint IPOnly då de inte hört av sig angående avtal. 
 
EFS har påbörjat avstyckningen. 
 
Medlem har hört av sig med frågor hur diken ska vara utformade. De ska vara flacka så att 
de inte behöver grävas om så ofta samt grävas ned till ursprunglig botten 
 
En förfrågan har inkommit från ett externt bolag om att få erbjuda helikopterturer riktade till 
föreningens medlemmar.  
 
Diket bakom klubbhuset mot Tillsmaren behöver ses över. 
 
Riset på Astrids kyrkväg har i huvudsak tagits bort. 
 
Styrelsen gick igenom budgeten. 
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